
 Arenys en Comú _ Ple Setembre'23 

 Precs 

 1_ Botó en el semàfor d'entrada per la part alta 
 El nostre grup ja ho va demanar en l'anterior mandat i ara ho tornem a demanar. La 
 gent que vol travessar la carretera pel primer semàfor de la part alta, no pot 
 controlar-ho, ja que no tenen botó de sol·licitud i han d'esperar que pel sistema 
 programat es posi el semàfor dels cotxes en vermell i el de vianants en verd. Tornem 
 a demanar que facin les gestions perquè les persones que van a peu puguin 
 disposar d’aquest sistema que ja hi és a molts dels semàfors de la vila. 

 2_ Fanals trencats 
 Per la riera tenim uns quants fanals trencats (recordo alguns d'ells per la poda dels 
 arbres) i que encara no s’han arreglat. 
 Agrairíem si poguessin solventar aquesta situació com més aviat millor, tenint en 
 compte que alguns trams queden molt foscos a la nit. 

 3_ Control acústic. 
 Ens demanen controlar la contaminació acústica provocada per les motos i els 
 cotxes que circulen pel poble. 
 Agrairíem si com a poble es prepara una pauta de controls periòdics i no amb afany 
 recaptatori sinó de conscienciació que es tracta d’un tema de salut. Creiem que pot 
 servir per ananr educant en la necessitat de tenir presents les normatives en 
 aquesta matèria. 

 4_ Espais amb identitat 
 Tenim diferents placetes d'Arenys que no tenen nom. Això pot ser més o menys 
 important, però creiem que pot servir per millorar zones o donar una personalitat. 
 Fins i tot, si sabem fer participar el veïnatge, pot ajudar a dignificar les zones. 
 Demanem al govern identificar aquestes places i, junt amb els veïns o fins i tot amb 
 tots els arenyencs, donar nom a cada una d'elles.. 
 Per iniciar-ho proposem la placeta del Pla dels frares amb la baixada professor 
 Castelló. Allà la tenim sense nom i creiem que seria digne proporcionar-ne un. 

 5_ Creacions de taules de treball 
 Per últim demanem la creació d'unes taules de treball. 
 Podem parlar de com ferles, qui, com i quan, però hi ha temes que hauríem de 
 treballar i abordar-ho tots plegats i sobretot urgentment, per això i aprofitant que hi 
 ha una cordialitat i ganes de tots de millorar els problemes d'Arenys demanem 
 començar amb la creació de dues taules de treball: 
 Taula de mobilitat  per l’'eliminació de les barreres  arquitectòniques i millorar la 
 mobilitat per totes les persones amb cotxets, cadires de rodes, amb dificultat de 
 mobilitat, visual, etc.. 
 Taula pels pisos de lloguer protegit del Pla dels Frares.  Creiem que és urgent 
 posar fil a l’agulla i treballar amb diferents actors per solventar els problemes i 
 dignificar la zona. 



 Preguntes 

 1_ Recollida Porta a Porta 
 A l’ iniciar el seu mandat, van anar comentant temes de les reunions realitzades 
 amb L'Arca del Maresme, sobre la situació del contracte, tema econòmic, voluntat 
 de seguir o no per part d'ells, etc.. 
 Crec que l'extensió del model de recollida de brossa porta a porta a tot el poble ha 
 de ser una de les seves prioritats i per això preguntem, en quina situació estem a dia 
 d'avui?. Quina és la previsió tant de temps com d'accions per fer aquesta 
 implantació? 

 2_ Plataners de la riera 
 Qualsevol que vegi les fulles dels plataners de la riera pot pensar que alguna cosa 
 no està bé. Crec que no cal que descrigui les fulles aquestes, amb les parts 
 blanques, que sembla que estan malaltes. 
 Però nosaltres no som experts, no fa molt de temps es va parlar molt de si calia o no 
 podar els arbres, cada quin temps s’havien de podar?, etc... i per això els hi 
 preguntem, en quin estat estan actualment els arbres de la riera i quin pla d'actuació 
 tenen decidit fer. 

 3_ Neteja dels PipiCans 
 El tema dels excrements dels animals domèstics o les pixades al carrer és un tema 
 parlat moltes vegades, però el que ens comenten els veïns propers a les zones 
 d'esbarjo dels gossos, dels pipicans és que cal  més neteja. 
 Voldríem saber quin protocol de neteja tenim per aquestes zones? 

 4_ Setmana de la mobilitat sostenible. 
 Aquesta setmana ha estat la setmana de la mobilitat sostenible on s'aprofita per 
 conscienciar a la gent que hi ha altres maneres de moure's menys contaminants, 
 més sostenible i més pràctiques. 
 Aquest és un punt on inicien moltes coses. Moltes vegades parlem de la dificultat 
 d'aparcament que tenim aquí Arenys, moltes vegades hem comentat el soroll en el 
 qual ens hem malacostumat, tot prenent alguna cosa en qualsevol terrassa, moltes 
 vegades hem comentat el temps que perdem per la cua de cotxes que hi ha per 
 anar a la platja o qualsevol altre lloc. 
 Un primer pas per resoldre això és la reducció de cotxes!!! Aquesta seria la millor 
 manera per molts motius. 
 i Arenys que fem per anar canviant de mica en mica?. 
 Poden explicar quines activitats, tallers, xerrades, etc, s'han realitzat des de la 
 regidoria per aquest motiu, per potenciar aquesta setmana? 

 5_ Transformador C.A.P 
 Ja fa dies que vàrem anar a veure la possible nova ubicació del transformador que 
 hem de moure, per poder iniciar l’ampliació del CAP. 
 Quines noves informacions tenim respecte a això? Algun projecte presentat per part 
 de la generalitat? 


